

Visual Level Indicators  
Tank Level Instruments  
Cryogenic Components  
Stainless Steel Valves  
MicroFlow Valves



Certified according  
ISO 9001:2008



WEKA AG · Switzerland

Schürlistrasse 8 · CH-8344 Bäretswil

Phone +41 43 833 43 43

Fax +41 43 833 43 49

info@weka-ag.ch · www.weka-ag.ch

## Erklärung zur RoHS-Richtlinie

Die am 21. Juli 2011 in Kraft getretene EU-Richtlinie 2011/65/EU (Nachfolgerichtlinie für 2002/95/EG) beschränkt die Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

Gemäss Art. 2, Abs. 4 a), b), c), e) und j) fallen WEKA-Produkte nicht in den Geltungsbereich dieser Richtlinie.

Dennoch bestätigt *Weka AG* hiermit, seit dem 1. Juli 2006 die gesamte Produktpalette RoHS-konform zu liefern.

Die Produkte werden nicht speziell gekennzeichnet.

## Declaration to the RoHS Directive

On July 21st, 2011, the European Directive 2011/65/EU (replacing directive 2002/95/EC) entered into force. It restricts the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

According to Art. 2, paragraph 4 a), b), c), e) and f) WEKA-products are not within the scope of this directive.

Nevertheless, *Weka AG* declares herewith that since July 1st, 2006, the complete product range complies with the RoHS directive.

The products will not be specially marked.

Pascal Erni  
Product Manager Valves and Cryogenics

Stefan Otto  
Product Manager Level Products

Visual Level Indicators  
Tank Level Instruments  
Cryogenic Components  
Stainless Steel Valves  
MicroFlow Valves



Certified according  
ISO 9001:2008



**WEKA AG · Switzerland**

Schürlistrasse 8 · CH-8344 Bäretswil

Phone +41 43 833 43 43

Fax +41 43 833 43 49

info@weka-ag.ch · www.weka-ag.ch

## Erklärung zur WEEE-Richtlinie

Die am 13. August 2012 in Kraft getretene EU-Richtlinie 2012/19/EU (Nachfolgerichtlinie für 2002/96/EG) bezweckt die Vermeidung von Abfällen von Elektro- und Elektronikgeräten und darüber hinaus die Wiederverwendung, das Recycling und andere Formen der Verwertung solcher Abfälle, um die zu beseitigende Abfallmenge zu reduzieren.

Gemäss Art. 2, Abs. 3 a), b) und Abs. 4 a), c) und f) fallen WEKA-Produkte nicht in den Geltungsbereich dieser Richtlinie.

Dennoch bestätigt *Weka AG* hiermit, seit dem 13. August 2005 die gesamte Produktpalette WEEE-konform zu liefern.

Die Produkte werden nicht speziell gekennzeichnet.

Pascal Erni  
Product Manager Valves and Cryogenics

## Declaration to the WEEE Directive

On August 13th, 2012, the European Directive 2012/19/EU (replacing directive 2002/96/EC) entered into force. It intends the prevention of waste electrical and electronic equipment, and in addition, the reuse, recycling and other forms of recovery of such wastes so as to reduce the disposal of waste.

According to Art. 2, paragraph 3 a), c) and f) WEKA-products are not within the scope of this directive.

Nevertheless, *Weka AG* declares herewith that since August 13th, 2005, the complete product range complies with the WEEE directive.

The products will not be specially marked.

Stefan Otto  
Product Manager Level Products